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Protokół Nr VIII.2015 z sesji Rady Powiatu w Opatowie V kadencji odbytej w dniu 28 maja 2015 r. 

 
 

 Protokół Nr VIII.2015  

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 28 maja 2015 r. 

 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 8
00

 a zakończone o godzinie 8
50

. 

W sesji wzięło udział 16 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 

Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 

załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3.Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2014 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu; 

c) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku o przyjęcie sprawozdania  

i udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu; 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej; 

e) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o wykonaniu budżetu powiatu 

za rok 2014. 

6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2014 r.; 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2014 r.; 

c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2015- 2027; 

d) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2015 r.  

e) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

f) utworzenia Placówki Opiekuńczo  - Wychowawczej w Tarłowie; 

g) nadania Statutu Placówki Opiekuńczo - Wychowawczej w Tarłowie; 

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości; 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanej. 

 

6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

7. Zakończenie obrad VIII sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram obrady sesji 

rady powiatu”. 

Oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza, że obrady są prawomocne. 
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Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 

poprzednich sesji. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu 

z poprzedniej sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. Brak na sali obrad pana W. Rodka. 

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał proponowany porządek,  

a następnie zapytał czy są inne propozycje. 

 

W trakcie odczytywania projektu porządku obrad na salę obrad wszedł pan W. Rodek 

(godz. 8:
03

). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 16 – osobowego składu 

radnych. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

 Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława Włodarczyka – 

Starostę Opatowskiego. 

  

Pan Starosta przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy 

sesjami, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Odczytał również treść 

pisma skierowanego do Przewodniczącego Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

i Współpracy z Zagranicą Sejmiku Województwa dotyczącego stanowiska Nr 3/15 

w sprawie podjęcia przez samorządy konkretnych działań mających na celu 

zapewnienie mieszkańcom województwa świętokrzyskiego możliwości korzystania z 

ulg ustawowych w Publicznym Transporcie Zbiorowym, które stanowi załącznik nr 4 

do niniejszego protokołu.   

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych ma pytania do pana 

Starosty. 
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O zabranie głosu poprosił pan radny Tomasz Staniek, który zapytał czy na terenie 

powiatu istnieją szkoły niepubliczne o uprawnieniach szkół publicznych, a także ilość 

uczęszczających osób. 

Pan Starosta odpowiedział, że jak najbardziej tak – istnieją i są to  Co do danych 

dotyczących stanu osobowego osób uczęszczających do szkół odpowiedział, że udzieli 

odpowiedzi na sesji w punkcie 6 porządku obrad - Interpelacje i wolne wnioski 

radnych. Następnie pan Starosta poprosił pracownika o udanie się do Wydziału 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Turystyki celem uzyskania dokładnych danych. 

Pan Przewodniczący zapytał ponownie czy ktoś ma jeszcze pytania do pana Starosty 

w związku z udzieloną informacją. 

Nikt nie zabrał głosu, wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad. 5. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2014 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Zofię Rusak – 

Skarbnika Powiatu. 

 

Głos zabrała pani Skarbnik, która przedstawiła sprawozdanie mówiąc, że 

planowane dochody budżetu Powiatu w Opatowie na dzień 31 grudnia 2014 r. 

to kwota 86 356 769 zł, wykonanie wynosi – 85 511 997, 71 zł, co stanowi 99,02 

%. Dotacje na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej to kwota 

9 685 740,64 zł, wydatki  – 87 709  996, 42 zł, deficyt w kwocie 2 197 998,71 zł, 

przychody w kwocie 7 778 176,01 zł, natomiast rozchody – 499 992,00 zł. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do pani Skarbnik. 

Wobec ich braku przeszedł do realizacji dalszej części obrad. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Starostę Opatowskiego 

Bogusława Włodarczyka. 

Pan Starosta odczytał treść Uchwały Nr 41/2015 VI Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 15 kwietnia 2015 r. w sprawie 

opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2014 r. 

wraz z informacją o stanie mienia jednostek samorządu terytorialnego 

i objaśnieniami. 

 

Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

c) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku o przyjęcie 

sprawozdania i udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu. 
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Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Marię Serwinowską – 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Głos zabrała pani Maria Serwinowska, która powiedziała, że Komisja Rewizyjna na 

posiedzeniu w dniu 11 maja br. zapoznała się ze sprawozdaniami finansowymi, 

sprawozdaniami z wykonania budżetu wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o tym sprawozdaniu – Uchwała Nr 41/2015 VI Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 15 kwietnia 

2015 r. oraz informacją o stanie mienia Powiatu Opatowskiego.  Wniosek przyjęto 

w głosowaniu jawnym, następującym stosunkiem głosów „ za udzieleniem 

absolutorium”  - 4 głosy, „przeciwko udzielenia absolutorium” – 0 głosów, 

„wstrzymujących się” – 1 głos. Wobec powyższego Komisja wnioskuje 

o udzielenie Zarządowi Powiatu w Opatowie absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2014 r. 

Pan Przewodniczący podziękował pani Marii Serwinowskiej za złożenie wniosku. 

Przedmiotowy wniosek stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Starostę Opatowskiego 

Bogusława Włodarczyka. 

 

Pan Starosta odczytał treść Uchwały Nr 54/2015 VI Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 18 maja 2015 r. w sprawie 

opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium, która stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący podziękował panu Staroście za przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach. 

 

e) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o wykonaniu budżetu 

powiatu za rok 2014. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Anetę Bławat – 

Przewodniczącą Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji 

powiatu. 

 

Głos zabrała pani Aneta Bławat, która przedstawiła opinię Komisji budżetu, 

finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu, która stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący podziękował za przedstawienie w/w opinii, po czym poprosił 

o zabranie głosu przez pana Tomasza Świątka – Przewodniczącego Komisji 

oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 
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Głos zabrał pan Tomasz Świątek, który przedstawił opinię Komisji oświaty, sportu, 

zdrowia i pomocy społecznej stanowiącą załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący podziękował panu Tomaszowi Świątkowi za przedstawienie 

opinii, a następnie poprosił o zabranie głosu przez pana Alfreda Skurę – 

Przewodniczącego Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

 

Głos zabrał pan Alfred Skura, który przedstawił opinię Komisji rolnictwa, ochrony 

środowiska, dróg i transportu stanowiącą załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący podziękował panu Alfredowi Skurze za przedstawienie w/w 

opinii, po czym poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2014 r. 

Pan Wiceprzewodniczący Robert Kasiński odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2014 r., a następnie zapytał czy są uwagi lub 

pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.29.2015 została podjęta i stanowi załącznik 

nr 11 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 13 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 3 głosy (pan K. 

Hajdukiewicz, pan T. Staniek, pan G. Gajewski). 

 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 2014 r. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu  za 2014 

r., a następnie zapytał czy są uwagi lub pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.30.2015 została podjęta i stanowi załącznik 

nr 12 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 12 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 4 głosy (pan K. 

Hajdukiewicz, pan T. Staniek, pan G. Gajewski, R. Łucki). 
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c) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2015- 2027. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Opatowskiego na lata 2015- 2027, a następnie zapytał czy są uwagi lub 

pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.31.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

d) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2015 r.  

Pan Wiceprzewodniczący Robert Kasiński odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2015 r., 

a następnie zapytał czy są uwagi lub pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.32.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

e) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego, a następnie 

zapytał czy są uwagi lub pytania do odczytanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.33.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

f) utworzenia Placówki Opiekuńczo  - Wychowawczej w Tarłowie. 
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Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie utworzenia Placówki Opiekuńczo  - Wychowawczej w Tarłowie, 

a następnie zapytał czy są uwagi lub pytania do odczytanego projektu uchwały. 

  

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.34.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

g) nadania Statutu Placówki Opiekuńczo - Wychowawczej w Tarłowie. 

Pan Wiceprzewodniczący Robert Kasiński odczytał projekt uchwały w sprawie 

nadania Statutu Placówki Opiekuńczo - Wychowawczej w Tarłowie, a następnie 

zapytał czy są uwagi lub pytania do odczytanego projektu uchwały. 

  

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.35.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

h) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, a następnie zapytał czy są 

uwagi lub pytania do odczytanego projektu uchwały. 

  

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.36.2015 została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 

„Za” – 16 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

i) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanej. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości zabudowanej, a następnie zapytał 

czy są uwagi lub pytania do odczytanego projektu uchwały. 
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O zabranie głosu poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który powiedział, że będzie 

głosował przeciw w/w uchwale wyjaśniając, iż rozumie, że jest to uchwała intencyjna 

otwierająca drogę do wydzierżawienia budynku szpitala. Natomiast uważa, że droga 

jaką przyjmie Rada Powiatu głosując za podjęciem niniejszej uchwały jest błędna. 

Dodał, iż mamy złe doświadczenia związane z dzierżawą. Nadto oznajmił, iż powiat 

ma spółkę zarządzającą szpitalem i rozumie, że są potrzebne inwestycje ale powiat na 

obecną chwilę nie jest zadłużony i moglibyśmy wesprzeć spółkę TOP MEDICUS 

m.in. poprzez zatrudnienie dobrego managera. Czy nie byłoby bardziej korzystne dla 

powiatu, gdyby nie stracił kontroli nad spółką powiatową, a pośrednio nad szpitalem 

niż ryzykować kolejne wydzierżawienie - dodał radny Gajewski. Kontynuując radny 

podkreślił, że na posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

była poruszona kwestia opłacalności prowadzenia szpitala przez spółkę TOP 

MEDICUS i nie rozumie stwierdzenia, że dla naszej spółki byłoby to nieopłacalne. 

Wyjaśnił, iż jeśli będzie to opłacalne dla podmiotu zewnętrznego (będzie musiał 

zapłacić ok. 1 mln. 200 tys. zł rocznie tytułem czynszu dzierżawnego) to spółka TOP 

MEDICUS będzie o tą kwotę „do przodu”. Kończąc wypowiedź dodał, iż wie, że 

obecnie kontaktowanie świadczeń  z NFZ będzie na lata 2016 – 2017, nie mniej 

jednak jest zdania, iż jako radni winni zaczekać rok z decyzją. 

 

 O zabranie głosu poprosił również pan radny Tomasz Staniek, który powiedział, że 

podziela zdanie przedmówcy. Poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 

oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej złożył wniosek, aby jako radni przeszli 

do budynku szpitala, zobaczyli stan, jak również jego funkcjonowanie. Stwierdził, iż 

szpital jest pięknie wyremontowany, któremu trzeba nadać życie poprzez m.in. 

sprawne zarządzanie poprzez managera doświadczonego w branży medycznej. Wobec 

powyższego oznajmił, iż proponuje również pozostawienie zarządzania szpitala 

w rękach spółki TOP MEDICUS, nad którą mamy kontrolę. Dodał nadto, iż 

problemem jest struktura kadry medycznej, która została rozbita przez poprzedniego 

dzierżawcę nieudolnie zarządzającego szpitalem. W świetle powyższego obawia się, 

że proponowane warunki nie będą korzystne dla potencjalnego dzierżawcy. Biorąc 

pod uwagę całokształt stary budynek można byłoby wykorzystać na utworzenie np. 

dużego zakładu opieki leczniczej lub paliatywnej. Podkreślił, iż według raportów 

w województwie świętokrzyskim jest duży brak na tego typu usługi. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Wobec powyższego pan Przewodniczący zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 

jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.37.2015 została podjęta i stanowi załącznik 

nr 17 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych. 
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„Za” – 11 głosów, „przeciw” - 5 głosów ( pan G. Gajewski, pan T. Staniek, pan R. 

Łucki, pan K. Hajdukiewicz, pan W. Rodek) „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad.7.  Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać 

w przedmiotowym punkcie. 

O zabranie głosu poprosił pan Starosta, który zgodnie z obietnicą udzielił 

odpowiedzi panu radnemu  T. Stańkowi na pytanie zadane w pkt 4 porządku obrad, 

a mianowicie jeśli chodzi o ZDZ Opatów to liczba uczniów wynosi 72, natomiast 

co do szkoły „PRESTIŻ” - liczba uczniów całej szkoły to 239. Nadto dodał, że 

zarząd ustalił miesięczną wysokość stawki dotacji z budżetu Powiatu 

Opatowskiego na jednego ucznia w niepublicznych szkołach o uprawnieniach szkół 

publicznych na rok 2015 w wysokości: 

1) w technikum dla młodzieży -  584,60 zł natomiast w wypadku  ucznia  

niepełnosprawnego w wysokości 1.629,00 zł; 

2) w Policealnej  Szkole dla Dorosłych –  143,20 zł 

3) w  Liceum Ogólnokształcącym dla Dorosłych –  120,80 zł. 

 

 Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

W wyniku braku dalszych głosów w dyskusji, pan Przewodniczący poinformował 

o przejściu do ostatniego punktu obrad. 

Ad. 8. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady 

sesji Rady Powiatu”. 

 

Na tym sesję zakończono.         

 

Protokołowała:     Przewodniczący Rady Powiatu 

       /-/ Zbigniew Wołcerz 

mgr Justyna Zdyb  

 

 

 

 


